

COLLEGE HONG KONG WAH YAN

A JESUIT SECONDARY SCHOOL 281 QUEEN'S ROAD EAST, HONG KONG

仁 香港皇后大道東281號

Tel:(852) 2572 2251 Fax:(852) 2572 9370 http://www.wahyan.edu.hk wahyan@wahyan.edu.hk

APPLICATION FOR A DISCRETIONARY PLACE IN FORM 1 IN WAH YAN COLLEGE, HONG KONG 2026-2027 <u>APPLICATION PROCEDURE</u>

- A Primary Six student can only apply to two secondary schools listed in the Handbook for Application for Secondary One Discretionary Places for a discretionary place. If you make more than two applications, the Education Bureau will disqualify all applications.
- Please be aware that submitting an application for Secondary One Discretionary Places to Wah Yan College, Hong Kong (WYHK) does not guarantee admission or an invitation for an interview.
- If you have decided to choose our school, please submit an application form with copies of the following supporting documents by hand to Wah Yan College, H.K. between 2nd to 16th January 2026.

School Office Hours 2nd to 16th January 2026:

The school office hours are from Monday to Friday, 08:30 a.m. to 04:00 p.m.

Required supporting documents:

- Please submit the original copies of the applicant's EDB Copy (Blue), School Copy (Green) and 1) Parent's Copy (Pink) of the Application Form for Secondary One Discretionary Place. Please note that the application will be deemed withdrawn if the applicant fails to submit this document.
- Please submit copies of all school reports for P.4, P.5, and P.6, as well as certificates for all achievements. 2) It is recommended that all copies be duplex-printed and not bound or stapled into booklet form.
- One copy of an applicant's Hong Kong Identity Card / Birth Certificate / Passport with a valid visa to 3) allow study in Hong Kong.
- One stamped and self-addressed envelope (DL-sized 110 mm x 220 mm). 4)
- One Passport photograph of the applicant (Size 1.5" x 2"), please write down the applicant's full name 5) on the back of the photograph.
- Completing and submitting an application form is also MANDATORY for all applicants who have applied through the SSPA e-Platform.
- Recommendation letters from the primary school(s) are NOT needed at this stage.

香港華仁書院二零二六至二零二七年度中一自行分配學位申請 申請程序

- 應屆小六學生,每人只能向兩間在申請中一自行分配學位手冊內列出的中學提出申請自行分配學位。學 生如申請超過兩間中學,教育局將會取消申請人所有入學申請。
- 遞交香港華仁書院中一自行分配申請並不能保證申請人獲得華仁書院的錄取或面試邀請。
- 所有申請人必須在以下日期及時間內填寫及遞交申請表,並親臨本校遞交以下所列的所需文件。

2026年1月2日至16日校務處辦公時間為週一至週五上午 08:30 至下午 04:00。

- 請遞交中一自行分配學位申請表的教育局存根(藍色),學校存根(綠色)及家長存根(粉紅色)正 本。若申請人未能遞交此文件,申請將被視為註銷。
- 請遞交**小四、小五和小六的學校成績表以及所填寫獎項證書的副本**。所有副本以雙面影印,**請勿** 2) **裝訂成小冊子**形式遞交
- 申請人的香港身分證/出生證明/護照副本一份,並附有合法在香港逗留讀書的有效簽證. 3)
- 4)
- 已**貼上郵票的回郵信封乙個** (DL 尺寸 110 毫米 x 220 毫米。) 申請人的照**片一張** (尺寸 1.5" x 2"), 並在照片的背面寫下申請人的全名。
- 所有**經「中一派位電子平台」(SSPA) 遞交申請表的申請人**,也必須填寫及遞交本校的申請表。
- 本校處理申請時, **不會考慮小學推薦信**,申請人無須提交。